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1. Kokouksen avaaminen

https://tuni.zoom.us/j/69138295986?pwd=Q3VpWjg2R2hKU21nWUhHWnJEelM4dz09
https://tuni.zoom.us/j/69138295986?pwd=Q3VpWjg2R2hKU21nWUhHWnJEelM4dz09


Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 20.04.

2. Kokouksen järjestäytyminen

Puheenjohtajaksi valitaan Vilhelmiina Kivioja
Sihteeriksi valitaan Reetta Sihto

Läsnäolijat:

Vilhelmiina Kivioja Puheenjohtaja
Reetta Sihto Sihteeri
Emilia Hautamäki
Åsa Pihlström
Emma Salli
Säde Lappalainen
Verna Vihervuori Paikalla kohdat 1-7.1
Veera Känsälä
Lilja Paakkanen
Marimilla Hietava
Fanni Silvén

3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Esitys: Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

Päätös: Esityksen mukaan.

4. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi

Esitys: Hyväksytään esityslista muutoksitta.

Päätös: Hyväksytään esityslista seuraavin muutoksin: Lisätään kohta 13.1 Kolmioiden
ennakkolippuihin budjetointi.



5. Edellisten kokousten pöytäkirjojen
tarkastaminen

Esitys: Hyväksytään edellisten kokousten pöytäkirjat.

Päätös: Tarkistetaan seuraavassa livekokouksessa.

6. Ilmoitusasiat

Esitys: Merkitään ilmoitusasiat tiedoksi.

Keskustelu:
15.5. Mentorointiohjelman parit/ryhmät (5 paria ja kaksi kolmen hengen ryhmää)
muodostettiin ja osallistujille lähetettiin aloitussähköpostit. Mentorointiohjelmaan
osallistuville on myös perustettu LinkedIn -ryhmä.
9.6. Fanni tapasi Treyn Oke Rouheen, joka auttoi kirjanpitoon liittyvissä asioissa
Haalarimerkkejä myyty Kide.appissa 350kpl
Mobilepayn kulut on saatu kirjanpitoon näkyviin.
Instagramissa on käynnissä Reettorit kesätöissä -kampanja.

Päätös: Esityksen mukaan.

7. Talousasiat

Tilillä nyt: 15 858,13
Käteiskassassa nyt: 510,15

7.1. Reettorit ry:lle myönnetty TREYn toiminta-avustus
Esitys: TREY myönsi tänä vuonna Reettoreille avustuksia 624,63e, joka on kaikki
kannustavaa osaa. Tänä vuonna emme siis saaneet ollenkaan tarvehankintaista avustusta.
Lisäksi Tampereen ylioppilastalosäätiö myönsi meille 262,34e.



Päätös: Esityksen mukaan.

7.2. Lisätalousarvio
Esitys: Todetaan, että myös tänä vuonna on tarpeen tehdä lisätalousarvio. Käydään
talousvastaavan kanssa läpi asiaa.

Keskustelu: Pääsyyt lisätalousarviolle ovat se, että vapaa-ajan toiminnan kulut menevät
todennäköisesti reilusti yli arvioidun ja se, että kokouskulut ovat nousseet, osittain siksi
että osa viime vuoden kuluista maksettiin vasta tänä vuonna.

Päätös: Esityksen mukaan.

8. Rehti-lehti
Esitys: Keskustellaan Rehtiin liittyvistä ajankohtaisista asioita päätoimittajien johdolla.

Keskustelu: Rehtin väki voi tarvittaessa pitää rasteja fuksitapahtumissa.

Päätös: Esityksen mukaan.

9. Vuosijuhlat
Esitys: Keskustellaan vuosijuhliin liittyvistä ajankohtaisista asioista
vuosijuhlatoimihenkilöiden johdolla.

Keskustelu: Vuosijuhlavastaavat ovat olleet luovalla lomalla. Urbanumin kanssa on
sovittu nakkeiluyhteistyöstä.

Päätös: Esityksen mukaan.



10. Koulutus- ja sosiaalipolitiikka
Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista koulutus- ja sosiaalipoliittisista asioista koulutus- ja
sosiaalipoliittisten vastaavien johdolla.

Keskustelu: Koporintamalla on ollut hiljaista, lukuvuosi- ja kurssi-ilmoittautumisista
muistutellaan. Sopo on kokoamassa pienen infopaketin Kelan tuista yms. uusille fukseille
infosähköposteihin (jos ehtii).

Päätös: Esityksen mukaan.

11. Sidosryhmät ja yritysyhteistyö

Esitys: Keskustellaan sidosryhmä- ja yhteistyökuvioista sidosryhmävastaavan ja
yrityssuhdevastaavien johdolla.

Keskustelu: Mentorointiohjelman aloitussähköpostit on lähetetty ja syntyi 5 paria ja kaksi
kolmen hengen ryhmää. Avajaiset ovat perjantaina 8.9. Osallistujille on perustettu myös
LinkedIn-ryhmä. Yrityssuhdevastaavat ovat lomailleet, mutta uusia
yhteistyökumppaneita etsitään vielä. Työelämäviikolle on varattu vierailu eduskuntaan.

Päätös: Esityksen mukaan.

12. Tapahtumat
Esitys: Keskustellaan tapahtumista tapahtumavastaavien johdolla. Käydään läpi esim.
Mustahaalarisitsien edistymistä ja Suomiexcun edistymistä.



Keskustelu: Mustahaalarisitseille otetaan kaikki mustahaalariset mukaan, tilaa ei ole vielä
varattu. Suomiexculle on tiedusteltu bussia sekä parkulaisten ja comedialaisten
majoittamiskyvykkyyttä. Lisäksi tiedustellaan jäsenistön halukkuutta lähteä exculle.

Päätös: Esityksen mukaan.

12.1. Munkkikahvit Pyynikillä

Esitys: Keskustellaan tapahtuman julkaisemisesta ja ohjelmasta.

Keskustelu: Tapahtuma julkaistaan paria viikkoa ennen. Ohjelmana pieni
tutustumiskierros. Vaihtarit voivat tulla mukaan tapahtumaan.

Päätös: Esityksen mukaan.

12.2. Aloitusristeily

Esitys: Keskustellaan tapahtuman julkaisuajankohdasta ja mahdollisista jatkoista.

Keskustelu: Tapahtuma julkaistaan samoihin aikoihin munkkikahvien tapahtuman kanssa.
Ilmoittautuminen on ensimmäisen opiskeluviikon alkupuolella. Jatkoille mietitään joku
päämäärä mutta ei erityisempiä varauksia.

Päätös: Esityksen mukaan.

12.3. Fuksisitsit

Esitys: Keskustellaan fuksisitsien edistymisestä ja mahdollisista kysymyksistä mitä niistä
on herännyt tähän mennessä.

Keskustelu: Fuksisitsien toastit ja teema on päätetty. Jatkopaikaksi on mietitty Klubi57,
joka on myös sitsien paikka. Sitsien suunnittelu on siis hyvässä vaiheessa.

Päätös: Esityksen mukaan.



13. Tuutorointi

Esitys: Keskustellaan syksyn tuutoroinnista tuutorivastaavan johdolla.

Keskustelu: Tuutorointikansiosta löytyy alustava aikataulu. Tuutorit jatkavat suunnittelua
elokuun alussa. Fuksien yhteystiedot tulevat viimeistään 10.8. Kämppäapproille halutaan
hallitusrasti.

Päätös: Esityksen mukaan.

13.1. Kolmioiden ennakkolippuihin budjetointi
Esitys: Kämppäapprojen jatkoja on suunniteltu Kolmioille. Saatavuus on vielä epävarma,
mutta yritetään. Budjetoidaan 280€ 45 kolmiolippuun.

Keskustelu: 45 lipusta riittää varmasti fukseille ja tuutoreille ja muutamalle
rastinpitäjälle.

Päätös: Budjetoidaan esityksen mukaan 280€.

14. Viestintä

Esitys: Keskustellaan viestintään liittyvistä ajankohtaisista asioista.

Keskustelu: Instagramin storyfontti vaihtoon. Käynnissä on kesätyökampanja johon
saatiin 4 somettajaa.

Päätös: Esityksen mukaan.

15. KV-asiat

Esitys: Viestintään on yhdessä journalistiikan kanssa tulossa syksyksi 12 vaihto-oppilasta.
Tuutoreita oli syksylle Vostokin kanssa yhteensä kolme, mikä ei ollut ihan tyydyttävä



määrä, joten toteutettiin tuutoreiden lisähaku, jossa saatiinkin kaksi tuutoria lisää (Jenna
Ala-Rantala ja Marianna Juvani). Lisäksi tuutorivastaavan kanssa keskusteltiin ja
keskustellaan vaihtareiden mahdollisuudesta osallistua tutkintofuksien tapahtumiin
kv-tuutoreiden johdolla. Näillä näkymin ei olla järjestämässä pelkästään vaihtareille
suunnattuja isompia tuutoritapahtumia.

Keskustelu: Yllättävästä tilanteesta huolimatta kv-tuutorointi on saatu hyvin käyntiin.

Päätös: Esityksen mukaan

15.1. Budjetointi vaihtarituutorointiin

Esitys: Mikäli haluammekin järjestää vaihtareille jotain erillisiä tapahtumia tai mikäli
tulee muita yllättäviä kuluja, voitaisiin varmuuden vuoksi budjetoida 100€
vaihtarituutorointiin. Koska tuutorointibudjetti on hyvin tiukka, voisi summan ottaa esim.
tapahtumabudjetista.

Keskustelu: Lasketaan määrää 50€, suhteutettuna tuutorointibudjettiin.

Päätös: Budjetoidaan 50€ vaihtarituutorointiin.

16. META

Hallituksen kokoukset alkavat pyöriä normaalisti elokuun lopulla.
Vilhelmiina tulee heti opintojen alussa kokoamaan jäsenyysuudistustiimin, hallituspestien
uudistustiimin ja tietosuojatiimin.
Hallituksen kämppäapprot tulevat syyskuussa, oletko valmis?!?!?

17. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 21.43.



Pöytäkirja hyväksytty
28.8.2023
Tampere

Vilhelmiina Kivioja Reetta Sihto
Puheenjohtaja Sihteeri


